
SEAS Family Engagement Evening
Family Ties: Building Stronger Bonds with Your Child

Welcome to our first SEAS “Family Engagement Evening” workshop, designed in
collaboration with Family Services York Region, aimed at supporting East Asian
families in understanding the importance of establishing and using effective

communication with your child. In this session, we will explore:

● Building stronger parent-child connections through intercultural and
intracultural lens

● Strategies for effective communication
● Encouraging open dialogue within the family
● Resources for developing a positive and supportive home environment

Presentations will be available in English and Mandarin, with support
available in Cantonese.

Wednesday, October 9, 2024
6:30 - 8:00 pm

Bill Crothers Secondary School,
44 Main St Unionville, Unionville, ON L3R 2E4

Please scan the QR code or click bit.ly/3Zdrkjr to register

Childminding services will be provided for children ages 5 to 13.
For additional inquiries, please contact: iscs@yrdsb.ca

This event is co-hosted by YRDSB Inclusive Schools & Community Services (ISCS),
Community and Partnership Developers and Supporting East Asian Students (SEAS)
in collaboration with the community partner Family Services York Region (FSYR)

http://bit.ly/3Zdrkjr


SEAS Family Engagement Evening

家庭纽带：如何与孩子建立更有效的沟通桥梁

欢迎参加这个由约克区家庭服务中心与约克区教育局合作举办，旨在帮助东亚家庭更好
地理解如何与孩子建立有效的沟通的讲座。在此次讲座中，我们将探讨以下内容：

● 通过跨文化与本土文化视角来加深亲子关系
● 有效沟通的策略
● 鼓励家庭成员之间的开放对话
● 构建积极支持型家庭环境的社区资源

讲座有英文和普通话选择，并提供粤语支持

2024年10月9号周三

晚上6:30 - 8:00pm
Bill Crothers Secondary School,

44 Main St Unionville, Unionville, ON L3R 2E4

请扫二维码或点击 bit.ly/3Zdrkjr报名

我们将为5至13岁的儿童提供看护服务

如需其他咨询，请联系: iscs@yrdsb.ca

本次活动由YRDSB ISCS约克区教育局共融校园及社区服务部及支持东亚学生项目（
SEAS）与社区合作伙伴约克地区家庭服务（FSYR）共同举办

http://bit.ly/3Zdrkjr
mailto:iscs@yrdsb.ca

